

中南大学湘雅医院论理委员会

Discussion Committee of Xiangya Hospital of Central South University

South University

论理审查意见函

项目名称	印戒细胞胃癌患者术前淋巴细胞/单核细胞比值的预后意义			
项目类别	企业			
审查方式	快速审查			
审查类别	复审			
主要研究者	刘合利/主任医师			
负责科室	中南大学湘雅医院普外胃肠外科			
项目组成员	刘合利, 冯祥, 唐密密, 李轩, 周海燕, 彭欢, 葛杰			
审查文件及版本号	详见附件一			
投票结果	批准 (3)	修改后批准 (0)	不批准 (0)	暂停或终止已批准的研究 (0)

有效期：2024年3月1日

备注：本伦理委员会的职责，人员构成，运行和记录（药物临床试验伦理审查工作指导原则（2010），《涉及人的生物医学研究伦理审查办法》（2016）。《医疗器械临床试验质量管理规范》（2016），CCP(2020), ICH-GCP 等相关法规。

Remarks: The responsibilities, personnel composition, operation and record of this ethical committee (Guiding Principles for Ethical Review of Drug Clinical Trials) (2010), Measures for Ethical Review of Biomedical Research Involving People (2016). Good quality management practices for clinical trials of medical devices (2016), CCP(2020), ICH-GCP and other relevant laws and regulations.

地址：湖南省长沙市湘雅87号

邮编：410008

电话号码：[REDACTED]

中南大学湘雅医院论理委员会